

## HONG LEONG CREDIT CARD “SPECIAL FLEXI PAYMENT PLAN CAMPAIGN”

### Campaign Period

- The Hong Leong Bank’s (“HLB”) “Special Flexi Payment Plan (“SFPP”) campaign (“Campaign”) commences on 2 July 2018 and ends on 30 June 2019, both dates inclusive (“Campaign Period”), unless notified otherwise.

### TERMS & CONDITIONS

The following sets out the terms and conditions applicable to the Campaign (“T&Cs”):

### Eligibility

- The Campaign is open to selected existing individual Principal HLB Credit Cardholders who receive an invitation to participate in this Campaign via Short Message Service (“SMS”) and/or telemarketing calls during the Campaign Period (“Selected Cardholders”).
- Selected Cardholders whose credit card accounts are in good standing (not in default) are eligible to participate in this Campaign.

### Campaign Mechanics

- Selected Cardholders may during the Campaign Period apply to HLB to convert their Eligible Outstanding Retail Balances (as defined in section 6 below) into SFPP at a SFPP Flat Interest Rate of 8% p.a. or 9% p.a. for a tenure of up to 60 months (“SFPP Instalment Period”) subject to a current outstanding due and owing to HLB and shall be at a Minimum Eligible Outstanding Retail Balances Amount as set out below (“Eligible Cardholders”)

Selected Cardholders’ Retail Interest Rate tier (p.a.)	SFPP Flat Interest Rate (p.a.)	Tenure (months)	Effective Interest Rate (“EIR”) (p.a.)	Minimum Eligible Outstanding Retail Balances Amount (RM)
15%	8%	24	14.68%	1,000
		36	14.55%	
		48	14.35%	
		60	14.13%	
17% and 18%	9%	24	16.43%	
		36	16.24%	
		48	15.99%	
		60	15.71%	

- SFPP allows an Eligible Cardholder to repay Eligible Outstanding Retail Balances with a prescribed Minimum Eligible Outstanding Retail Balances Amount (as defined in section 4 above) and which have already been debited to the Eligible Cardholder’s credit card account and/or recorded in the current credit card statement by way of monthly instalments over a prescribed SFPP Instalment Period (“SFPP Monthly Instalment”) as agreed between the Eligible Cardholder and the Bank.
- For the purpose of this Campaign, SFPP is applicable to all outstanding retail balances consist of accumulative retail transactions except for cash advance, instalment amount payable under other programmes of HLB such as Balance Transfer, Balance Transfer Plus, Extended Payment Plan, Cash-on-Call, Call-for-Cash, Call-for-Cash Plus, Annual Fees, and other charges imposed by the Bank as provided in the Cardholder Agreement (“Eligible Outstanding Retail Balances”).
- The SFPP conversion is not entitled to any reward points and/or cash rebates unless notified otherwise by the Bank.

8. The SFPP Monthly instalment is calculated by dividing the combined sums of the Total SFPP Interest Amount (i.e. at flat rate of 8% p.a. or 9% p.a.) and SFPP Amount approved by HLB with the SFPP Instalment Period and shall be billed to the Eligible Cardholder's Credit Card Account on monthly basis until the SFPP Instalment Period is completed and is illustrated as follows:

SFPP Monthly Instalment = (Total SFPP Interest Amount + SFPP Amount approved) ÷ SFPP Instalment Period (in months)

**Example of SFPP with 8% p.a. Flat Interest Rate Monthly Instalment calculation for 24 months tenure based on monthly reducing balance repayment method:**

Cardholder applies for a SFPP amount of RM 10,000 for 24 months tenure with a corresponding effective interest rate of 14.68% p.a. Based on this example; the SFPP Monthly Instalment payable over 24 months will be RM 483.33

Illustration on the monthly principal deduction as well as monthly interest charged in the instalment is as follows:

Month	Original Principal (RM) (A)	Monthly Principal (RM) (B)	Monthly Interest (RM) (C)	Monthly Instalment (RM) D = (B + C)	Balance Principal (RM) E = (A - B)
1	10,000.00	361.02	122.31	483.33	9,638.98
2	9,638.98	365.44	117.89	483.33	9,273.53
3	9,273.53	369.91	113.42	483.33	8,903.62
4	8,903.62	374.43	108.90	483.33	8,529.19
5	8,529.19	379.01	104.32	483.33	8,150.18
6	8,150.18	383.65	99.68	483.33	7,766.53
7	7,766.53	388.34	94.99	483.33	7,378.18
8	7,378.18	393.09	90.24	483.33	6,985.09
9	6,985.09	397.90	85.43	483.33	6,587.19
10	6,587.19	402.77	80.57	483.33	6,184.43
11	6,184.43	407.69	75.64	483.33	5,776.73
12	5,776.73	412.68	70.65	483.33	5,364.05
13	5,364.05	417.73	65.61	483.33	4,946.33
14	4,946.33	422.84	60.50	483.33	4,523.49
15	4,523.49	428.01	55.33	483.33	4,095.48
16	4,095.48	433.24	50.09	483.33	3,662.24
17	3,662.24	438.54	44.79	483.33	3,223.70
18	3,223.70	443.90	39.43	483.33	2,779.80
19	2,779.80	449.33	34.00	483.33	2,330.46
20	2,330.46	454.83	28.50	483.33	1,875.63
21	1,875.63	460.39	22.94	483.33	1,415.24
22	1,415.24	466.02	17.31	483.33	949.22
23	949.22	471.72	11.61	483.33	477.49
24	477.49	477.49	5.84	483.33	0

9. The Eligible Cardholders must pay the full SFPP Monthly Instalment amount in addition to the 5% monthly minimum payment due on the rest of the credit card outstanding balance. In the event this payment is not received by HLB in full on or before the payment due date as specified in the monthly card statement, the prevailing finance charges and late payment fee shall be charged on the combined sum consisting of the SFPP Monthly Instalment plus the 5% minimum payment, in accordance with the terms and conditions of the Cardholder Agreement.

10. The Eligible Cardholders shall forthwith settle all SFPP outstanding balances including fee and interest if:
  - a) they are in default of any of the T&Cs herein or any of the terms under the Cardholder Agreement;
  - b) they are in default of payment of the SFPP Monthly Instalment and/or any sums due for more than sixty (60) days from the due date;
  - c) the SFPP is cancelled or terminated due to any reason whatsoever; or
  - d) in the event the credit card account is cancelled or terminated.

Otherwise, the prevailing finance charges including late payment fee (if any) shall be levied on the said SFPP outstanding balances until full settlement of all SFPP outstanding balance.

#### **SFPP Application Channel**

11. Selected Cardholders may apply the SFPP through the call received from HLB's telemarketing officer and clearly state/give the Eligible Outstanding Retail Balances, amount and the tenure intended for the SFPP conversion.
12. The approval of the Eligible Cardholder's application for SFPP will be subject to: -
  - a) the current outstanding of the Eligible Cardholder's credit card account;
  - b) the Eligible Cardholder's available instalment credit limit at the point of SFPP conversion application;
  - c) the Eligible Cardholder's credit card account is not in default at the time of SFPP application; and
  - d) in any other case, at the Bank's sole and absolute discretion.
13. The Eligible Cardholder will be notified of approval or rejection of his/her SFPP's conversion application via writing in post within ten (10) business days from the date the Bank receives the Eligible Cardholder's SFPP conversion application. The Bank reserves the right to reject the SFPP conversion application without giving any reason thereof. In the event the Eligible Cardholder does not receive any notification from the Bank after ten (10) business days from the date of HLB's receipt of the application for SFPP conversion, the Eligible Cardholder is required to contact HLB's Contact Centre for clarification.

#### **General**

14. By participating in this Campaign, the Eligible Cardholders agree:
  - a) to have read, understood and agreed to be bound by the T&Cs of the Campaign;
  - b) that HLB's decision on all matters relating to the Campaign shall be final, conclusive and binding on all Eligible Cardholder and no further correspondence and/or appeal to dispute HLB's decision shall be entertained; and
  - c) to access the HLB's Website at [www.hlb.com.my](http://www.hlb.com.my) (HLB's Website") at regular time intervals to view the T&Cs and ensure kept up-to-date on any change or variation to the T&Cs.
15. HLB reserves the right to:
  - a) disqualify any Eligible Cardholders for any reason whatsoever as HLB may in its absolute discretion deem fit from participating in the Campaign; and
  - b) add, delete, suspend or vary the T&Cs contained herein, either wholly or in part or to suspend or terminate this Campaign at HLB's sole discretion by way of posting on HLB's Website, or in any manner deem practical, in order to give prior notice to the Eligible Cardholders on such addition, deletion or amendment of the said T&Cs or suspension or termination of this Campaign.
16. These T&Cs shall be read together as an entire agreement with the Cardholder Agreement, which regulates the provision of credit card facility by the Bank to the Eligible Cardholders. In the event of inconsistencies of any of the T&Cs herein and the Cardholder Agreement, the T&Cs herein shall prevail to the extent of such inconsistencies.
17. The T&Cs herein shall be governed by and construed in accordance with the laws of Malaysia and the Eligible Cardholders agree to submit to the jurisdiction of the Courts of Malaysia.

**HONG LEONG CREDIT CARD “SPECIAL FLEXI PAYMENT PLAN CAMPAIGN”**
**Tempoh Kempen**

1. Kempen Hong Leong Bank (“HLB”) “Special Flexi Payment Plan (“SFPP”) (“Kempen”) bermula pada 2 Julai 2018 dan berakhir pada 30 Jun 2019, kedua-dua tarikh termasuk (“Tempoh Kempen”), kecuali dinyatakan sebaliknya.

**TERMA & SYARAT**

**Terma dan syarat yang ditetapkan berikut terpakai untuk Kempen (“T&C”):-**

**Kelayakan**

2. Kempen ini terbuka kepada Pemegang Utama Kad Kredit HLB individu sedia ada terpilih yang menerima jemputan untuk menyertai Kempen ini melalui Khidmat Pesanan Ringkas (“SMS”) dan/atau panggilan telepemasaran sepanjang Tempoh Kempen (“Pemegang Kad Terpilih”).
3. Pemegang Kad Terpilih yang akaun kad kreditnya dalam keadaan yang baik (tidak ingkar) layak untuk mengambil bahagian dalam Kempen ini.

**Tata Cara Kempen**

4. Pemegang Kad yang terpilih boleh dalam tempoh kempen iaitu memohon kepada HLB untuk menukar Baki Runcit Perlu Dijelaskan Layak mereka (sebagaimana yang ditakrifkan dalam seksyen 6 di bawah) ke dalam SFPP pada Kadar Faedah Rata 8% setahun atau 9% setahun bagi tempoh sehingga 60 bulan (“Tempoh Ansuran SFPP”) tertakluk kepada jumlah tertunggak semasa yang perlu dibayar dan terhutang kepada HLB dan hendaklah pada Jumlah Baki Runcit Layak Minimum yang dinyatakan di bawah (“Pemegang Kad Layak”).

Tingkat Kadar Runcit Pemegang Kad (setahun)	Kadar Faedah Rata SFPP (setahun)	Tempoh (bulan)	Kadar Faedah Efektif (“EIR”) (setahun)	Jumlah Baki Runcit Perlu Dijelaskan Minimum(RM)
15%	8%	24	14.68%	1,000
		36	14.55%	
		48	14.35%	
		60	14.13%	
17% dan 18%	9%	24	16.43%	
		36	16.24%	
		48	15.99%	
		60	15.71%	

5. SFPP membenarkan Pemegang Kad Layak untuk membayar balik Baki Runcit Perlu Dijelaskan Layak dengan jumlah yang ditetapkan (seperti yang ditakrifkan dalam seksyen 4 di atas) dan yang telah pun didebitkan ke akaun kad kredit Pemegang Kad Layak dan/atau direkodkan dalam penyata kad kredit semasa secara ansuran bulanan melalui Tempoh Ansuran SFPP yang ditetapkan (“Ansuran Bulanan SFPP”) seperti yang dipersetujui di antara Pemegang Kad Layak dan Bank.
6. Untuk tujuan Kempen ini, SFPP adalah terpakai kepada semua baki runcit perlu dijelaskan terdiri daripada transaksi runcit terkumpul kecuali pendahuluan tunai, jumlah ansuran yang perlu dijelaskan di bawah program-program lain HLB seperti Balance Transfer, Balance Transfer Plus, Extended Payment Plan, Cash-on-Call, Call-for-Cash, Call-for-Cash Plus, Fi Tahunan dan caj lain yang dikenakan oleh Bank sebagaimana yang diperuntukkan dalam Perjanjian Pemegang Kad (“Baki Runcit Perlu Dijelaskan Layak”).
7. Penukaran SFPP tidak layak untuk apa-apa mata ganjaran dan/atau rebat tunai kecuali jika diberitahu sebaliknya oleh Bank.
8. Ansuran bulanan SFPP dikira dengan membahagikan jumlah gabungan Keseluruhan faedah SFPP (iaitu pada kadar rata sebanyak 8% setahun atau 9% setahun) dan Jumlah SFPP yang diluluskan oleh HLB

dengan Tempoh Ansuran SFPP dan akan dibilkan kepada Akaun Kad Kredit Pemegang Kad Layak pada setiap bulan sehingga selesai Tempoh Ansuran SFPP dan dijelaskan seperti berikut:

Ansuran Bulanan SFPP = (Jumlah Keseluruhan Faedah SFPP + Jumlah SFPP diluluskan) ÷ Tempoh Ansuran SFPP (bulanan).

**Contoh SFPP dengan 8% setahun pengiraan Ansuran Bulanan Kadar Faedah Rata selama tempoh 24 bulan berdasarkan kaedah pembayaran balik pengurangan baki bulanan:**

Pemegang Kad akan dikenakan jumlah SFPP sebanyak RM10,000 untuk tempoh 24 bulan dengan kadar faedah efektif yang sepadan sebanyak 14.68% setahun berdasarkan pada contoh ini; Ansuran bulanan SFPP perlu dibayar selama 24 bulan akan menjadi RM483.33.

Ilustrasi potongan pokok bulanan serta faedah bulanan yang dikenakan dalam ansuran adalah seperti berikut:

Bulan	Pokok Asal (RM) (A)	Pokok Bulanan (RM) (B)	Faedah Bulanan (RM) (C)	Ansuran Bulanan (RM) D = (B + C)	Baki Pokok (RM) E = (A - B)
1	10,000.00	361.02	122.31	483.33	9,638.98
2	9,638.98	365.44	117.89	483.33	9,273.53
3	9,273.53	369.91	113.42	483.33	8,903.62
4	8,903.62	374.43	108.90	483.33	8,529.19
5	8,529.19	379.01	104.32	483.33	8,150.18
6	8,150.18	383.65	99.68	483.33	7,766.53
7	7,766.53	388.34	94.99	483.33	7,378.18
8	7,378.18	393.09	90.24	483.33	6,985.09
9	6,985.09	397.90	85.43	483.33	6,587.19
10	6,587.19	402.77	80.57	483.33	6,184.43
11	6,184.43	407.69	75.64	483.33	5,776.73
12	5,776.73	412.68	70.65	483.33	5,364.05
13	5,364.05	417.73	65.61	483.33	4,946.33
14	4,946.33	422.84	60.50	483.33	4,523.49
15	4,523.49	428.01	55.33	483.33	4,095.48
16	4,095.48	433.24	50.09	483.33	3,662.24
17	3,662.24	438.54	44.79	483.33	3,223.70
18	3,223.70	443.90	39.43	483.33	2,779.80
19	2,779.80	449.33	34.00	483.33	2,330.46
20	2,330.46	454.83	28.50	483.33	1,875.63
21	1,875.63	460.39	22.94	483.33	1,415.24
22	1,415.24	466.02	17.31	483.33	949.22
23	949.22	471.72	11.61	483.33	477.49
24	477.49	477.49	5.84	483.33	0

9. Pemegang Kad Layak perlu membayar jumlah Ansuran Bulanan SFPP penuh selain daripada 5% bayaran minimum bulanan yang perlu dijelaskan ke atas baki tertunggak kad kredit yang lain. Sekiranya pembayaran ini tidak diterima oleh HLB sepenuhnya pada atau sebelum tarikh akhir pembayaran seperti yang dinyatakan di dalam penyata bulanan kad, caj kewangan semasa dan fi pembayaran lewat akan dikenakan ke atas jumlah gabungan yang terdiri daripada Ansuran Bulanan SFPP ditambah 5% bayaran minimum, mengikut terma dan syarat Perjanjian Pemegang Kad.
10. Pemegang Kad Layak hendaklah dengan segera menyelesaikan semua baki yang perlu dijelaskan SFPP termasuk fi dan faedah jika:
  - a) mereka ingkar dengan mana-mana T&C di sini atau mana-mana syarat di bawah Perjanjian Pemegang Kad;

- b) mereka ingkar membayar Ansuran Bulanan SFPP dan/atau apa-apa jumlah perlu dibayar selama lebih daripada enam puluh (60) hari dari tarikh akhir;
- c) SFPP dibatalkan atau ditamatkan kerana apa jua sebab; atau
- d) sekiranya akaun kad kredit dibatalkan atau ditamatkan.

Jika tidak, caj kewangan semasa termasuk fi bayaran lewat (jika ada) akan dikenakan ke atas baki perlu dijelaskan SFPP tersebut sehingga penyelesaian penuh semua baki tertunggak SFPP.

#### **Saluran Permohonan SFPP**

11. Pemegang Kad Terpilih boleh memohon SFPP melalui panggilan yang diterima daripada pegawai telepermasaran HLB dan dengan jelas menyatakan/memberikan Baki Runcit Perlu Dijelaskan Layak, jumlah dan tempoh yang diinginkan untuk penukaran SFPP.
12. Kelulusan permohonan Pemegang Kad layak untuk SFPP tertakluk kepada:-
  - a) jumlah belum dijelaskan semasa dalam akaun kad kredit Pemegang Kad Layak;
  - b) had kredit ansuran tersedia Pemegang Kad Layak ketika permohonan penukaran SFPP;
  - c) akaun kad kredit Pemegang Kad Layak tidak ingkar ketika permohonan SFPP; dan
  - d) dalam mana-mana kes lain, atas budi bicara mutlak Bank.
13. Pemegang Kad Layak akan dimaklumkan mengenai kelulusan atau penolakan permohonan penukaran SFPP beliau secara bertulis melalui pos dalam tempoh sepuluh (10) hari bekerja dari tarikh Bank menerima permohonan penukaran SFPP Pemegang Kad Layak. Bank berhak untuk menolak permohonan penukaran SFPP tanpa memberi sebarang alasan. Sekiranya Pemegang Kad Layak tidak menerima apa-apa pemberitahuan daripada Bank selepas sepuluh (10) hari bekerja dari tarikh HLB menerima permohonan bagi SFPP penukaran, Pemegang Kad Layak dikehendaki menghubungi Pusat Panggilan HLB di untuk mendapatkan penjelasan.

#### **Am**

14. Dengan menyertai Kempen ini, Pemegang Kad Layak:
  - a) telah membaca, memahami dan bersetuju untuk terikat dengan T&C Kempen;
  - b) bersetuju bahawa keputusan HLB ke atas semua perkara yang berkaitan dengan Kempen ini adalah muktamad, konklusif dan mengikat semua Pemegang Kad Layak dan sebarang surat-menyurat dan/atau rayuan untuk mempertikaikan keputusan HLB tidak akan dilayan; dan
  - c) bersetuju untuk mengakses laman web HLB di "www.hlb.com.my" ("Laman Web HLB ") dari semasa ke semasa untuk menyemak T&C bagi mendapat maklumat terkini mengenai perubahan atau pindaan kepada T&C.
15. HLB berhak untuk:
  - a) membatalkan mana-mana Pemegang Kad Layak untuk apa-apa jua sebab menurut budi bicara mutlak HLB yang dianggap wajar daripada menyertai Kempen; dan
  - b) menambah, menolak, menggantung atau mengubah T&C yang terkandung di sini, sama ada keseluruhannya atau sebahagiannya atau untuk menggantung atau menamatkan Kempen ini atas budi bicara mutlak HLB dengan cara mempamerkannya di laman web, atau dalam apa cara sekalipun yang dianggap praktikal, untuk memberi notis kepada Pemegang Kad Layak apa-apa penambahan, pemotongan atau pindaan T&C tersebut atau penggantungan atau penamatan Kempen ini.
16. T&C ini hendaklah dibaca bersama sebagai keseluruhan perjanjian dengan Perjanjian Pemegang Kad, yang mengawal peruntukan kemudahan kad kredit oleh Bank kepada Pemegang Kad Layak. Sekiranya terdapat percanggahan di mana-mana T&C dan Perjanjian Pemegang Kad, T&C yang terkandung di sini akan diguna pakai setakat ketidakseragaman tersebut.
17. T&C yang terkandung di sini adalah tertakluk di bawah dan dibentuk selaras dengan undang-undang Malaysia dan Pelanggan Layak bersetuju untuk berserah kepada bidang kuasa Mahkamah Malaysia.

## 豐隆信用卡“特别灵活付款计划促销”

### 促销期

1. 豐隆银行（“HLB”）“特别灵活付款计划”（“SFPP”）促销（“促销”）从2018年7月2日开始并于2019年6月30日结束，包括首尾两日（“促销期”），除非另有通知。

### 条件与规则

以下规定的条件与规则适用于此促销（“条件与规则”）：-

### 参与资格

2. 此促销是公开给选定现有个别主要豐隆银行信用卡持卡人，该卡持有人于促销期间透过短讯服务（“SMS”）及/或营销电话接获邀请参加本次促销（“选定持卡人”）。
3. 信用卡帐户信誉良好（未拖欠）的特定持卡人有资格参加此活动。

### 促销指南

4. 选定持卡人可于促销期间向HLB申请将其合格未偿还零售结余（定义见下文第6节）换算为SFPP，按SFPP8%或9%固定年利率，期限长达60个月（“SFPP分期付款期限”），但须符合现时未到期及由于豐隆银行的规定，并须符合下文所载最低合格未偿还零售结余金额（“合格持卡人”）

选定的持卡人零售利率等级 (每年)	SFPP 固定年利率 (每年)	期限 (月)	实际利率 (“EIR”) (每年)	最低合格未偿还零售结余金额 (RM)
15%	8%	24	14.68%	1,000
		36	14.55%	
		48	14.35%	
		60	14.13%	
17% 和18%	9%	24	16.43%	
		36	16.24%	
		48	15.99%	
		60	15.71%	

5. SFPP允许合格的持卡人以指定的最低合格未偿还零售结余金额（如上面第4节所定义）偿还合格的未偿还零售结余，并且已经对符合条件的持卡人的信用卡账户进行了声明和/或记录在当前信用卡账单，通过合格持卡人与银行之间的约定，在规定的SFPP分期付款期限（“SFPP每月分期付款”）上每月分期付款。
6. 就本次促销而言，SFPP适用于所有累积零售交易余额，除了预付现金，豐隆银行其他计划项下应付的分期付款额，如余额转账，余额转账加，延期付款计划，Cash-on-Call, Call-for-Cash, Call-for-Cash Plus，年费及其他银行按照持卡人协议征收的费用。（“合格未偿还零售结余”）。



7. 除非本行另有通知，否则转换SFPP无权获得任何积分和/或现金回扣。
8. SFPP每月分期付款的计算方法是将SFPP利息总额（即固定年利率8%或9%）和获HLB批准的SFPP的总额除以SFPP分期期限，并计入每月持有符合资格的持卡人信用卡账户，直至SFPP分期付款期结束，并说明如下：

$$\text{SFPP每月分期付款} = (\text{SFPP利息总额} + \text{SFPP批准金额}) \div \text{SFPP分期付款期限 (以月为单位)}$$

SFPP 8%固定利率24个月每月分期付款根据每月余额递减还款法计算例子：

持卡人申请24个月的SFPP金额为10,000，实际年利率为14.68%。基于这个例子；在24个月内支付的SFPP每月分期付款将为483.33令吉

每月本金扣除额和每月收取的利息如下：

月	本金(RM) (A)	每月本金 (RM) (B)	每月利息 (RM) (C)	每月分期付款 (RM) D = (B + C)	本金余额(RM) E = (A - B)
1	10,000.00	361.02	122.31	483.33	9,638.98
2	9,638.98	365.44	117.89	483.33	9,273.53
3	9,273.53	369.91	113.42	483.33	8,903.62
4	8,903.62	374.43	108.90	483.33	8,529.19
5	8,529.19	379.01	104.32	483.33	8,150.18
6	8,150.18	383.65	99.68	483.33	7,766.53
7	7,766.53	388.34	94.99	483.33	7,378.18
8	7,378.18	393.09	90.24	483.33	6,985.09
9	6,985.09	397.90	85.43	483.33	6,587.19
10	6,587.19	402.77	80.57	483.33	6,184.43
11	6,184.43	407.69	75.64	483.33	5,776.73
12	5,776.73	412.68	70.65	483.33	5,364.05
13	5,364.05	417.73	65.61	483.33	4,946.33
14	4,946.33	422.84	60.50	483.33	4,523.49
15	4,523.49	428.01	55.33	483.33	4,095.48
16	4,095.48	433.24	50.09	483.33	3,662.24
17	3,662.24	438.54	44.79	483.33	3,223.70
18	3,223.70	443.90	39.43	483.33	2,779.80
19	2,779.80	449.33	34.00	483.33	2,330.46
20	2,330.46	454.83	28.50	483.33	1,875.63
21	1,875.63	460.39	22.94	483.33	1,415.24
22	1,415.24	466.02	17.31	483.33	949.22
23	949.22	471.72	11.61	483.33	477.49
24	477.49	477.49	5.84	483.33	0

9. 合格持卡人必须支付全部SFPP每月分期付款金额以及剩余信用卡余额的5%每月最低还款额。如果豐隆银行并未在月卡表所列明的付款到期日之前收到全额付款，根据持卡人协议的条款和条件，则当时的财务费用和滞纳金及5%的最低付款将加在SFPP每月分期付款额。



10.符合以下条件的合格持卡人应立即结清所有SFPP未付余额，包括费用和利息：

- a) 违反本协议条件与规则或持卡人协议下的任何条款;
- b) 他们没有支付SFPP每月分期付款和/或自到期日起超过六十（60）天的任何款项;
- c) 由于任何原因SFPP被取消或终止; 或
- d) 如果信用卡账户被取消或终止。

否则，银行将征收在SFPP未清余额上的滞纳金（如有）及在内的现行财务费用，直至清偿所有 SFPP余额。

### SFPP申请手续

11.选定持卡人可透过所收到的豐隆银行电话营销人员电话申请SFPP，并清楚说明/提供合格未偿还零售结余金额，金额以及用于SFPP转换的期限。

12.合格持卡人申请SFPP的申请受制于：

- a) 合格持卡人的信用卡账户目前未付款;
- b) 在申请转换SFPP时，合格持卡人的可用分期付款额度;
- c) 在申请SFPP时，合格持卡人的信用卡帐户没有违约; 以及
- d) 在任何其他情况下，由银行自行决定。

13.合格持卡人将在本行收到合格持卡人的SFPP转换申请之日起十（10）个工作日内，以书面形式通过邮寄通知其批准或拒绝其SFPP转换申请。 本行保留拒绝SFPP转换申请的权利，恕不另行通知。如果合格持卡人在豐隆银行收到SFPP转换申请之日起十（10）个工作日后未收到本行的任何通知，则合格持卡人须与豐隆银行的联络中心联系以便澄清。

### 一般条件与规则

14.通过参与此项促销，合格持卡人：

- a) 已阅读，理解并同意接受促销的条件与规则;
- b) 同意豐隆银行对此促销的所有相关事项拥有最终的决定权，并对所有合格持卡人具有约束力，此后的一切书函 及/或上诉将不予受理；及
- c) 同意定期查阅豐隆银行的网站 “www.hlb.com.my”（“豐隆银行的网站”），以确保随时获悉促销的条件与规则之任何更改或变换。

15.豐隆银行保有权利:

- a) 豐隆银行拥有绝对的酌情权，基于任何理由，在其认为适当的情况下，取消任何合格持卡人参与此促销；及
- b) 豐隆银行有绝对酌情权决定全部或局部增加、删除、暂停或更改促销之条件与规则，并于豐隆银行网站公告，或以豐隆银行认为适当的方式事先通告合格持卡人这些条件与规则的增加、删除或修改，以及暂停或终止此促销。

16.本条件与规则应与规定本行向合格持卡人提供信用卡设施之持卡人协议一并阅读，以成为完整协议。如有任何差异，应以 本条件与规则为准。

17. 此条件与规则依据及受马来西亚法律所约束，合格持卡人同意服从马来西亚法院的管辖权。